
Van:
Verzonden: woensdag 15 februari 2023 21:44 
Aan: griffie 

  
Onderwerp: Nieuwe Bussummerweg / bomen 

 

Goedemorgen,  
 
Als bewoner van de Nieuwe Bussummerweg ben ik zeer teleurgesteld in de gemeente dat er geen 
nieuwe bomen worden gepland waar de oude bomen dood zijn gegaan. Dit alles onder het mom van 
" bomen en verkeer gaan niet samen ". 
 
Net als mensen gaan ook bomen dood helaas. De bomen die vorig jaar zijn gekapt waren zo'n 130 
jaar oud en dus logisch dat ze ziek worden en dood gaan. 
 
De mooie bomen laan is niet meer. Kijkt u maar in de omgeving van nummers 1-21. 
 
Aangezien er geen geld is om groot onderhoud aan de weg uit te voeren de komende 10 jaar, lijkt het 
mij niet meer dan logisch dat er nieuwe bomen worden geplant. De straat zal nooit in breedte 
worden uitgebreid nog zal er diep gegraven gaan worden de komende 30 jaar, aangezien de riolering 
nog zo lang mee zal gaan, dus kunnen bomen gaan wortelen en groeien.  
 
Wat groen aanbrengen in bermen is overbodig zoals de gemeente voorstelt.  Dit brengt niet de laan 
structuur die er altijd is geweest en planten lopen schade op door pekel en zwerfvuil. 
 
De gemeente Huizen plaatst reclameborden langs de weg met het motto: " onze wereld heeft meer 
bos nodig ", dit geldt ook voor bomen in straten van wijken. We willen de stikstof uitstoot beperken 
in Nederland en daarom is er meer groen nodig. 
 
Ik wil door middel van deze e-mail nogmaals  benadrukken dat ik als bewoner graag vervangende 
bomen zie komen daar waar de dode bomen zijn verwijderd. Als binnen nu en 10 jaar veel andere 
oude bomen op de NBW ook worden gekapt is er haast geen boom meer te bekennen en dat zal een 
regelrechte aanfluiting zijn. 
 
Met vriendelijke groet, 
Een zeer bezorgde en ook boze bewoner van de Nieuwe Bussummerweg. 
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